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Tilburg, 	24 juni 2015 
Ons kenmerk: 	 ADVOCATEN 

Uw kenmerk: 
Betreft: 	asbest in scholen binnen de gemeente Nijmegen 	 mr Jean-Louis van Os 

mr Fanny Donders 

mr Joyce Matthijssen 

Geacht college van B&W en gemeenteraad, 	 mr Pieter van der Meulen 

mr Ingrid Nelemans 

Het schooljaar loopt weer ten einde, maar wat weten we van het risico van 
eventueel aanwezig asbest in scholen? 	 mr Anna van Tol  

Volgens de rijksoverheid moet een school en de gemeente weten, of er 
asbest in een schoolgebouw zit. Dit betreft scholen die voor 1994 zijn 
gebouwd (nadien werd het gebruik van asbest verboden). 

Het Comité Asbestslachtoffers doet onderzoek naar de aanwezigheid van 
asbest in scholen en de kennis hierover binnen diverse gemeenten. 

mr Theo ten Velde 

mr Wolter Zandberg 

POSTADRES 

Graag wil ik dan ook de volgende vragen stellen aan college B&W en de Postbus 297 
gemeenteraad van Nijmegen: 

5000 AG Tilburg 
- Welke scholen in de gemeente Nijmegen zijn voor 1994 gebouwd? 
- Is er van al deze scholen een asbest-inventarisatie gemaakt? Zo 

niet, waarom niet? 
- Als er wel een asbestinventarisatie is, bij welke scholen is er 	BEZOEKADRES 

asbest aanwezig? 
- Als er asbest aanwezig is, bij welke scholen is het asbest 	Korenbloemstraat 86 

gebonden in ander materiaal? 
- Is er in dat geval een asbestbeheersplan aanwezig? 	 Tel. 013 -463 63 95  
- In welke scholen is er asbest, dat niet vast zit in ander materiaal, of 

is er sprake van verweerd of beschadigd asbesthoudend 	Fax 013 - 467 49 86 
 

materiaal? 
www.advocatencollectieftilburg.n1 

info@advocatencollectieftilburg.n1 

facebook.com/advocatencollectief  
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AdvocatenCollectief 

- Worden er in dat geval maatregelen genomen om het asbest te 
verwijderen en tot die tijd contact met asbest te voorkomen? 

Het antwoord op deze vragen is van groot belang. In de praktijk blijkt het 
niet voldoende om dit over te laten aan de verantwoordelijkheid van de 
schoolbesturen. Dat biedt geen garantie voor veiligheid op dit gebied. Ik 
reken het daarom tot de taak van de gemeente, om uit oogpunt van 
Volksgezondheid mij een duidelijk inzicht te kunnen geven middels het 
beantwoorden van mijn vragen. 

Met vriendelijke groet, 

f- 

mr. Joyce Matthijssen 
Secretaris Comité Asbestslachtoffers 
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